

<u>ELIGIBILITY CRITERIA:</u>	<u>الشروط:</u>
<ol style="list-style-type: none"> 1. Saudi Nationals only. 2. The minimum applicant age must be 18 years old for the current employees and 38 years for the retirees. 3. Maximum age is 60 for males, 58 for females, and 65 for retirees at time of loan maturity. 4. The minimum basic salary must be SAR 3,500 for current employees, SAR 4,000 for retirees and total salary SAR 6,500 for military personnel. 5. Customer must have a salary account and outstanding finance. 6. Customer must be either a current employee or a retiree from a private or a government or private sector that is listed in the SAIB pre-approval list. 7. Customers are not allowed to refinance, unless the pay at least 20% of their current finance amount based on their outstanding balance. 8. Minimum length of service: 3 months. 9. Debt Burden Ratio: Not to exceed 33% for employed customers & 25% for retirees. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. المواطنين السعوديين. 2. أن لا يقل العمر عن 18 عاماً لمن هم على رأس العمل، وعن 38 عاماً للمتقاعدين. 3. أن لا يزيد العمر عن 60 عاماً للرجال وعن 58 عاماً للسيدات وعن 65 عاماً للمتقاعدين عند الإنتهاء من تسديد التمويل كاملاً. 4. أن لا يقل الراتب الأساسي لمن هم على رأس العمل عن 3,500 ريال وللعسكريين عن راتب إجمالي 6,500، والمتقاعدين عن راتب شهري 4,000 ريال 5. أن يكون موظفاً على رأس عمله أو متقاعد لدى الجهات المعتمدة من قبل البنك من القطاع العام أو الخاص. 6. يجب أن يكون لدى العميل حساب راتب ومديونية قائمة لدى البنك. 7. لا يسمح بإعادة التمويل إلا لأولئك المستفيدين الذين قاموا بتسديد 20% على الأقل من قيمة التمويل بموجب حسابتهم الإئتمانية القائمة. 8. أن لا تقل مدة الخدمة في الوظيفة الحالية عن 3 أشهر. 9. يجب أن لا تزيد نسبة الإستقطاع من الراتب عن 33% لمن هم على رأس العمل وعن 25% للمتقاعدين.